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Št.:  

       Datum: 28. 9. 2023 

Z  A  P  I  S  N  I  K 
 

1. seje Sveta staršev v šolskem letu 2023/2024, ki je bila v četrtek, 28. 9. 2023, ob 17. uri v šolski 

jedilnici. 

 

Prisotni: 
Predstavniki staršev: priložena lista prisotnosti 

Ravnatelj: g. Alojz Velički; 

Pomočnica ravnatelja: ga. Marija Trpin, ga. Darja Vantur 

Vodji podružnic: ga. Miriam Košec Tekavc, g. Miha Planinšič 

Predsednica Šolskega sklada: ga. Martina Planinc 

Zapisnikarica: ga. Martina Fras 

 

Dnevni red: 
1. Uvodni pozdrav, ugotovitev prisotnosti, sklepčnosti in imenovanje zapisnikarice. 

2. Konstituiranje Sveta staršev zavoda in izvolitev predsednika/-ce in namestnika/-ce. 

3. Potrditev dnevnega reda. 

4. Pregled sklepov in potrditev zapisnika 3. seje Sveta staršev z dne 25. 5. 2023. 

5. Postopek nadomestnih volitev predstavnika/-ce Sveta staršev (za podružnico Reka – Pohorje) v Svet 

zavoda. 

6. Poročilo o realizaciji vzgojno-izobraževalnega dela v šolskem letu 2022/2023. 

7. Obravnava Letnega delovnega načrta zavoda za šolsko leto 2023/2024. 

8. Poročilo Šolskega sklada in imenovanje predstavnikov staršev v upravni odbor (4) in imenovanje 

upravnega odbora. 

9. Predlogi in pobude staršev.  

10. Razno. 

 

AD1  Uvodni pozdrav, ugotovitev prisotnosti, sklepčnosti in imenovanje zapisnikarice. 

 

Gospod ravnatelj, Alojz Velički, pozdravi zbrane in predstavi dnevni red 1. seje Sveta staršev.  Prisotnih 

je bilo 18 predstavnikov oddelkov šole in 11 predstavnikov vrtčevskih skupin, kar predstavlja večino, 

tako da je seja Sveta staršev sklepčna. Poda se predlog za zapisnikarico, go. Martino Fras, katero 

predstavniki staršev soglasno potrdijo. 

 

SKLEP 1: Svet staršev je bil sklepčen, prisotnih je bilo 29 predstavnikov Sveta staršev (18  predstavnikov 

oddelkov šole in 11 predstavnikov oddelkov vrtca) od 47 predstavnikov, potrdili so predlagani dnevni red 

(ZA 29). 

 

SKLEP 2: Za zapisnikarico Sveta staršev so soglasno imenovali go. Martino Fras (ZA 29). 
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AD2 Konstituiranje Sveta staršev zavoda in imenovanje predsednika in     podpredsednika 

 

Ravnatelj pojasni, da je v skladu s poslovnikom Sveta staršev na 1. seji potrebno izvoliti predsednika in 

podpredsednika Sveta staršev. Predstavniki staršev so podali le en predlog, gospo Natašo Muršek 

Lubanjšek za funkcijo predsednice Sveta staršev. Starši so z javnim glasovanjem potrdili gospo Natašo 

Muršek Lubanjšek za predsednico Sveta staršev v šolskem letu 2023/24. Ker so člani Sveta staršev tako 

predstavniki šole kot vrtca, se predlaga, da se izbere za podpredsednika Sveta staršev nekoga izmed 

predstavnikov vrtca. Podali so predlog, da se za podpredsednico Sveta staršev izvoli gospo Katjo Ertl, ki 

so jo na javnem glasovanju tudi soglasno podprli. 

 

SKLEP 3: Svet staršev zavoda Osnovne šole Dušana Flisa Hoče je konstituiran, prisotnih je bilo                   

29 staršev od 47 (ZA 29). 

Za predsednico Sveta staršev so soglasno imenovali gospo Natašo Muršek Lubanjšek (ZA 29). 

Za podpredsednico Sveta staršev so soglasno imenovali gospo Katjo Ertl (ZA 29). 

 

Ravnatelj čestita izvoljeni predsednici in podpredsednici ter se zahvali predsednici, da je ponovno sprejela 

to vlogo, nato ji preda besedo ter vodenje sestanka. 

 

 

AD3  Potrditev dnevnega reda 

 

Predsednica, ga Nataša Muršek Lubanjšek, pozdravi vse zbrane, zahvali se za ponovno izvolitev. 

Predsednica predstavi dnevni red 1. seje Sveta staršev.   

 

SKLEP 4: Predstavniki so potrdili predlagani dnevni red (ZA 29). 

 

 

AD4 Pregled sklepov in potrditev zapisnika 3. seje Sveta staršev z dne 25. 5. 2023 

 

Predsednica da zapisnik 3. seje Sveta staršev iz šolskega leta 2022/2023 v obravnavo, predstavniki staršev 

ga soglasno potrdijo. 

 

SKLEP 5: Predstavniki Sveta staršev potrdijo zapisnik 3. seje Sveta staršev za šolsko leto 2022/2023 (ZA 

29). 

 

 

AD5 Postopek nadomestnih volitev predstavnika/-ce Sveta staršev (za podružnico Reka  – 

Pohorje) v Svet zavoda 

Zaradi prenehanja mandata gospe Mojci Rakovič (odselitev) potrebujemo novega člana Sveta Zavoda kot 

predstavnika staršev podružnične šole Reka-Pohorje. Pisno soglasje je podala samo ena kandidatka, gospa 

Andreja Pušaver. Ker ni bilo drugega kandidata se opravi javno glasovanje, vsi člani soglasno potrdijo 

novo članico Sveta zavoda, go. Andrejo Pušaver. 

 

SKLEP 6: Predstavniki Sveta staršev soglasno potrdijo izvoljeno članico v Svet zavoda, gospo Andrejo 

Pušaver kot predstavnico staršev podružnične šole Reka-Pohorje (ZA 29). 

 

Ravnatelj v nadaljevanju pove, da se v letošnjem šolskem letu pričakuje gradnja nove avtobusne postaje 

pri matični šoli in spremembo prometnega režima okoli šole. Vsi bodo pravočasno obveščeni o 

spremembah, postavljena bodo tudi opozorila o spremembi prometnega režima. Predstavniki podajo 

pobudo, da bi se postavil tudi ležeči policaj za umiritev prometa okrog šole. 

 

V nadaljevanju se člani Sveta staršev šole in vrtca zaradi različne tematike razdelijo, seja za vrtec in šolo 

poteka naprej ločeno.  
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AD6 Poročilo o  realizaciji vzgojno-izobraževalnega dela v šolskem letu 2022/2023 

 

Vsi člani Sveta staršev so kot prilogo k vabilu prejeli Zaključno poročilo za šolsko leto 2022/2023. 

Zaključno poročilo je bilo obravnavano na konferenci strokovnih delavcev zavoda. Predsednica Sveta 

staršev je besedo predala ravnatelju, da predstavi zaključno poročilo.  

 

Ravnatelj predstavi poročilo o uresničevanju - realizaciji LDN v šolskem letu 2022/23, ki je tudi 

priloga tega zapisnika.  

Čeprav nam je obdobje zadnjih let postreglo z različnimi spremembami in presenečenji, so se šolska vrata 

tokrat znova odprla – za tiste, ki so z velikimi pričakovanji prvič prestopili prag naše šole, za tiste, ki so 

po dolgih in vročih poletnih dnevih polni novih moči spet sedli za svoje stare šolske klopi ter za tiste, ki 

želijo razkuštrane glave napolniti z znanjem, da se bodo njihovi učenci uspešno spopadli z izzivi, ki jih 

čakajo na poti življenja. 

 

Iz zaključnega poročila je podrobneje predstavil: 

 Realizacija šolskega koledarja je potekala tako, da smo smiselno in glede na prostorske možnosti 

kombinirali redni pouk in interesne dejavnosti v šoli.  NPZ  smo v šolskem letu 2022/23  izvedli po 

predvidenem planu. 

 Šola v naravi: Za učence 3. razreda je bila organizirana šola v naravi v CŠOD Škorpijon v terminu od 

28. 9. 2022 do 30. 9. 2022. 

Za učence 5. razreda je bila organizirana šola v naravi v CŠOD Prvine v dveh terminih od 5. 9. do 9. 

9. 2022 in od 12. 9. do 16. 9. 2022. 

Za učence 7. razreda je bila organizirana šola v naravi od 21.4. do 24. 4. 2023 v CŠOD Škorpijon, Sv. 

Duh na Ostrem Vrhu. 

- Tečaj plavanja: Učenci 2. razreda so se udeležili 20-urnega plavalnega tečaja v Rušah (Javni zavod 

center za mlade – CEZAM), od 27. 3. 2023 do 7. 4. 2023. 

- Učni uspeh je odraz resnega in strokovnega dela strokovnih in svetovalnih delavcev naše šole. Pri 

delu nam ob strani stojijo starši, kar je dodaten plus pri doseganju načrtovanih ciljev. Z aktivnim 

uvajanjem sodobnih učnih oblik smo dosegli zastavljene cilje, učenci so pri pouku aktivni in 

sodelujejo pri reševanju zastavljenih nalog (formativno spremljanje). Učenci kažejo poleg šolskega 

znanja tudi veliko predznanja in znanja s področij, ki jih še posebej zanimajo. Svoje znanje in željo 

po razširitvi znanja so realizirali pri delu z nadarjenimi, dodatnem pouku in v okviru interesnih 

dejavnosti. 

 Dobro delo in posebna skrb je bila namenjena učencem, kateri imajo DSP.  Ob koncu šolskega leta je 

imelo 66 učencev Odločbo o usmeritvi; učenci so usmerjeni v izobraževalni program s prilagojenim 

izvajanjem in dodatno strokovno pomočjo. V vrtcu je imelo odločbo o usmeritvi 6 otrok. 

 V tem šolskem letu je bilo večino tekmovanj izpeljanih. Naši učenci so bili uspešni. 

 Šolo smo vzdrževali v okviru finančnih zmožnosti oziroma financiranja ustanoviteljice Občine Hoče 

- Slivnica. Opravili smo vsa popravila in vzdrževalna dela, ki so bila potrebna, in skrbeli za primerno 

higieno šolskih prostorov. Velja pohvaliti večino učencev in učenk, ki skrbijo, da ne uničujejo 

šolskega inventarja. Na šoli so bila opravljena številna dela in nabavljena sredstva.  Vir smo črpali iz 

lastnih sredstev – lanskega presežka prihodkov nad odhodki in proračuna Občine Hoče - Slivnica. 

Vzdrževanje šole zahteva veliko sredstev, šola je bila zgrajena leta 1961 in so predvsem inštalacije 

že precej dotrajane, kar bo v prihodnjih letih zahtevalo obnovo le-teh. 

V tako imenovanem prizidku sever smo obnovili in povečali šolsko jedilnico in kuhinjo ter 

pridobili nove sanitarije. 

V prizidku jug pa smo nad kotlovnico pridobili 4 nove šolske učilnice, dva kabineta in sanitarije. 

Prostori so bili  predani v uporabo z novim šolskim letom 2022/23. 

Prav tako smo pridobili obnovljeno letno učilnico za učence (predvsem razredna stopnja in 

OPB.) 

 Učitelji so si izdelali načrt izobraževanja v mesecu septembru. Za izobraževanja, ki niso bila v 

katalogu, smo se dogovarjali sproti. Učitelji so se udeležili izobraževanj, ki so jih organizirali Zavod 

za šolstvo in vodje študijskih skupin. Učitelji so bili z vsebino in izvedbo seminarjev zadovoljni. 

Pridobljeno znanje so prenašali na kolege in v delo z učenci. 

 V vrtcu je delo potekalo po planu (bogat obogatitveni program).  
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Glede na vse skupaj ocenjujem, da smo v celoti realizirali LDN.  

 

Vprašanj oz. pripomb k zaključnemu poročilu ni bilo. 

 

SKLEP 7: Svet staršev je podal pozitivno mnenje k poročilu o uresničevanju LDN za šolsko leto 

2022/2023 (ZA 18). 

 

 

AD7 Obravnava Letnega delovnega načrta zavoda za šolsko leto 2023/2024 

 

Članom Sveta staršev je bil poslan tudi predlog LDN zavoda za šolsko leto 2023/2024. LDN zavoda je 

bil obravnavan na vzgojiteljski in učiteljski konferenci ter roditeljskih sestankih, sedaj še na Svetu staršev 

in kasneje tudi na Svetu zavoda. 

 

Predsednica Sveta staršev je ponovno predala besedo ravnatelju, da predstavi LDN zavoda, ki je priloga 

zapisnika. 

 

Ravnatelj predstavi LDN za šolsko leto 2023/2024 

 

LDN ŠOLE: 

 

Še eno šolsko leto je pred nami, še eno leto obveznosti, učenja, pa tudi razigranosti in sproščenega 

druženja.  

 

Poletje se je v vsej svoji veličini z izjemno toplimi dnevi poslovilo, za vse nas pa so se začele nove poti, 

ki smo jih 1. septembra vsi začeli z novimi koraki – za prvošolčke so to prvi koraki v šolo, za večino 

učenk in učencev prvi koraki v nove razrede, za vse učiteljice in učitelje ter druge strokovne delavce pa 

prvi koraki novim izzivom naproti. Prvi koraki so vedno najtežji, ker so morda malo neodločni, polni 

upanja in pričakovanj, a vedno pomenijo začetek poti do novega cilja.  

 

Do našega skupnega cilja, do katerega vodi pot, dolga 10 mesecev, bo potrebno narediti kar nekaj majhnih 

in velikih korakov; a ker hodimo skupaj, nam bo vsem veliko lažje. Skupaj se bomo trudili dajati in 

pridobivati znanje, prebroditi vse ovire na poti in se znati skupaj veseliti vsakega uspeha.  

 

Učitelji bodo po najboljših močeh, z veliko mero ustvarjalnosti in motiviranosti, poskušali pri vseh 

predmetih in v vseh razredih izpolniti zastavljene cilje, učenke in učenci pa bodo na različne načine 

usvajali znanje, oblikovali svojo osebnost in ustvarjali nepozabne šolske spomine. 

 

Vsak pa na svoji poti s seboj nosi svoje sanje. Marsikdaj se sanje ne uresničijo, ker na svoji poti ne moremo 

preskočiti vsake ovire ali pa doživimo neuspeh. Lahko pa s pomočjo drugih skočimo višje ali pa iz 

neuspeha naredimo uspeh. Če bomo vztrajni, če bomo zaupali sebi in se znali prilagajati spremembam, 

če bomo imeli pogum odkrivati nove poti, lahko uresničimo svoje sanje. 

 

Dragi učenci in spoštovani starši, veselim se dela z vami. Potrudili se bomo, da bomo skupaj našim in 

vašim otrokom omogočili, da bodo vedno v življenju znali ceniti človeške vrednote, da bodo sposobni najti 

srečo in zadovoljstvo in tudi kot odrasli ne bodo pozabili slediti svojim sanjam. 

 

LDN zavoda je pripravljen za delo, izpostavil je nekaj točk: 

- Šolski koledar 2023/24; redno sodelovanje s starši (govorilne ure, roditeljski sestanki). 

- 1 delovna sobota: 6. apr. 2024 – nadomeščamo 9. februar 2024 

- NPZ 7. 5., 9. 5., in 13. 5. 2024; 9. razredi – 3. predmet - FIZIKA. 

- šolska ekskurzija 26. 5. 2024 (petek). 

- Množične dejavnosi (bralna značka, Unesco šola, Eko šola, Zdrava šola….). 

- Šola v naravi: 

 Prvo triletje: 3. razred, LOKACIJA: CŠOD ŠKORPIJON (Sv. Duh na Ostrem vrhu): 

 Drugo triletje: 5. razred, LOKACIJA: CŠOD PRVINE (Čemšenik):  
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Materialne stroške šole v naravi za učence 5. razreda krije Ministrstvo za vzgojo in 

izobraževanje. 

 Tretje triletje: 7. razred,  LOKACIJA: Debeli Rtič: 

- Plavalni tečaj:  

Za učence 2. razreda bomo 20-urni tečaj plavanja organizirali od 18. marca 2024 do 29. marec 2024. 

Plavalni tečaj bo organiziran v kopališču v Rušah.  

 

Preventivne dejavnosti: 

- skrb za zdrav telesni in duševni razvoj, 

- šolska prehrana, 

- promet in varnost v prometu, 

- sodelovanje z Občino Hoče-Slivnica in društvi v kraju.  

 

Pripravljene bodo tudi različne proslave, prireditve, obeležitve spominskih dnevov in podobno. 

 

LDN VRTCA: 

Pred nami je novo obdobje, v katerem so se znanim otroškim obrazom pridružili novi, sprva morda malo 

prestrašeni, a polni velikih pričakovanj.  Z njimi pa je prišla tudi nova publikacija z informacijami o 

življenju in delu v našem vrtcu. 

 

Predšolska vzgoja je največja naložba v otrokov razvoj. Naša najpomembnejša naloga je zagotovitev 

strokovnega in kakovostnega dela, ki bo omogočalo vašemu otroku celosten in uravnotežen razvoj, 

upoštevajoč njihove interese, potrebe, individualne posebnosti ter enakovredno vključevanje staršev v 

vzgojni proces, zato bomo vsi skupaj poskušali otrokom vzbuditi zanimanje na način, ki ga opisuje zgoraj 

zapisan pregovor. To nam lahko uspeva, saj imamo zelo dobre prostorske pogoje in odlične vzgojitelje, 

da otrokom omogočimo čim boljšo igro in učenje. 

 

Naša vrata so vedno odprta. Starši, igrajte se oz. sodelujte z nami, saj z vašimi idejami, z ustvarjalnostjo 

naših vzgojiteljev in s skupno dobro voljo spodbujamo  najpomembnejše – otrokovo radovednost in 

pripravljenost za pridobivanje novih znanj; nikakor pa ne bomo pozabili, da je naša prva dolžnost 

poskrbeti za varnost ter zdravje otrok in vseh strokovnih delavcev, zato bomo pri svojem delu vsi skrbno 

upoštevali priporočila NIJZ. 

 

Ne glede na letni čas, naj bo pomlad ali jesen, zima ali poletje, nas bo pri delu vodil nasmeh vašega 

malčka, s katerim nam pove toliko besed in trudili se bomo, da bo skozi veselo igro spoznaval sebe in 

okolico ter se tako najbolje pripravljal za pot, po kateri bo stopal z večjimi koraki. 

 

Poletje se počasi poslavlja, s pisano paleto barv nas pozdravlja jesen, pisane pa so tudi misli vaših in naših 

otrok, ki so spet stopili v vrtce, polne igre, smeha in radovednih pogledov. Nekateri so v vrtec stopili prvič 

in so ponosno ali s solzami v očeh krenili na svojo prvo nekoliko samostojnejšo pot; a z njimi bodo 

vzgojiteljice, vzgojitelji in pomočnice, ki jim bodo pomagali preskakovati vse ovire in jih z učenjem skozi 

igro pripravili na prve izzive otroške samostojnosti. Predšolska vzgoja je namreč največja naložba v 

otrokov razvoj, saj je to obdobje, ki ga z vidika razvoja in učenja ni mogoče nadoknaditi, zato se bomo 

igrali in igrali, ob tem pa ustvarjali, se razvijali, marsikaj spoznavali, se učili … 

 

Želimo, da se otroci v vrtcu čim bolje počutijo, zato jim bomo s strokovnim in kakovostnim delom 

omogočili celosten in uravnotežen razvoj, pri tem pa upoštevali njihove interese, potrebe, posebnosti ter 

vključevali starše v vzgojni proces.  

 

Naj se igrajo, spoznavajo prve poti svojega življenja in nabirajo nove izkušnje, k jim bodo kasneje 

omogočile premagovati ovire, ceniti življenjske vrednote in spoznavati srečo ter zadovoljstvo. Z vašimi 

idejami, z ustvarjalnostjo naših vzgojiteljic in vzgojiteljev ter s skupno dobro voljo bomo poskušali 

spodbujati  najpomembnejše – otrokovo radovednost in pripravljenost za pridobivanje novih znanj; ob 

tem pa ne  bomo pozabili na  varnost vaših in naših otrok. Hvala, da nam zaupate. 

 

LDN je dobro pripravljen in  izvedljiv, tako se ga bomo trudili v celoti tudi izvesti.  
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Po predstavitvi LDN se odpre razprava, kjer predstavnica 7.c, ga. Eva Soršak, poda nekaj predlogov za 

dopolnitev v LDN in sicer izvajanje Logične pošasti za vse razrede, od 1. do 9. razreda in ne samo od 1. 

do 5. razreda, kot je bilo predstavljeno v LDN.  

Postavila je tudi vprašanje glede možnosti izbirnega predmeta iz astronomije, da bi se otrokom omogočila 

tudi ta izbira. Ravnatelj pove, da vsem individualnim željam ne moremo ustreči, izbor predmetov je že 

tako velik, da se za vsakega lahko najde kar ga zanima. 

Zanima jo tudi kakšen je načrt za delo z nadarjenimi, saj to v LDN ni v celoti predstavljeno. Ravnatelj 

pove, da se delo z nadarjenimi sproti dopolnjuje, bila je tudi razdeljena anketa otrokom glede njihovih 

interesov. Učiteljice in koordinatorice tudi pripravljajo načrt dejavnosti za nadarjene učence, ki bo priloga 

k LDN. 

Postavi še vprašanje glede izvajanja razrednih ur ali bodo imeli razredniki kakšno podporo pri izvajanju 

le teh, da bodo kvalitetno izvedene. Ravnatelj pove, da pri izvajanju nekaterih razrednih ur sodelujejo tudi 

svetovalne delavke in po potrebi tudi zunanji izvajalci, povabljeni predavatelji. 

 

Po razpravi podajo predstavniki Sveta staršev pozitivno mnenje k predlogu LDN za šolsko leto 2023/24. 

 

SKLEP 8: Svet staršev je podal pozitivno mnenje k predlogu LDN za šolsko leto 2023/2024 (ZA 18). 

 

SKLEP 9: Svet staršev je potrdil predlog nadstandardnega programa Osnovne šole Dušana Flisa Hoče za 

šolsko leto 2023/2024 (ZA 18). 

 

 

AD8 Poročilo Šolskega sklada in imenovanje predstavnikov staršev v upravni odbor (4)  in 

imenovanje upravnega odbora 

 

Predsednica Upravnega odbora šolskega sklada je podala kratko poročilo: V tem šolskem letu smo 

odobrili prošnji za plačilo avtobusnega prevoza za dejavnost nadarjenih otrok. Realizirano je bilo plačilo 

gledaliških predstav za vse otroke. Financirano je bilo predavanje Igorja Plohla. Obravnavana in odobrena 

je bila prošnja za sofinanciranje pevskih priprav mladinskega zbora, ki je potekal na CŠOD Škorpijon. 

Odobrena je bila tudi prošnja za plačilo nagradnega izleta za učence, ki so bili uspešni pri šolskih in izven 

šolskih dejavnostih.  

 

Vir prilivov denarnih sredstev na račun šolskega sklada v šolskem letu 2022/2023 so predstavljali 

prostovoljni prispevki staršev, donacija s strani podjetja Prijatelj & prijatelj ter donacija Fundacije za 

boljši svet.  Stanje sredstev šolskega sklada na dan 31. 8. 2023 znaša 321,80 EUR. Zaključno poročilo 

Šolskega sklada je priloga zapisnika. 

 

Sledila je zahvala ga. Martini Planinc za uspešno vodenje in delo predsednice Šolskega sklada. 

 

SKLEP 10: Svet staršev je potrdil zaključno poročilo Šolskega sklada (ZA 18). 

 

Ker je Upravnemu odboru Šolskega sklada mandat štirih let potekel, je potrebna izvolitev novih 

predstavnikov. Kot je v pravilniku zapisano je UO Šolskega sklada sestavljen iz 4 članov staršev otrok 

šole in 3 članov učiteljskega zbora (ki jih imenuje Svet zavoda na predlog učiteljskega zbora). 

Predstavniki staršev predlagajo 4 člane, ga. Martina Planinc, ga. Sara Ivačič, g. Gregor Cvetko, g. Peter 

Grginič, katere tudi soglasno potrdijo.  

 

SKLEP 11: Svet staršev soglasno potrdi imenovanje Upravnega odbora Šolskega sklada Osnovne šole 

Dušana Flisa Hoče (ZA 18). 
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AD9 Predlogi in pobude staršev  

 

V nadaljevanju so predstavniki Sveta staršev podali svoje predloge ali pobude. 

 

Predstavnica 2. c razreda vpraša ali bi lahko avtobus iz Rogoze odhajal še kakšen termin kasneje, okrog 

15.30? 

Ravnatelj pove, da so avtobusni prevozi v celoti financirani s strani Občine Hoče-Slivnica in da se lahko 

takšna pobuda naslovi na njih. 

 

Predstavnica 2. d razreda vpraša glede plačila jutranjega varstva in vozačev. Kdaj JV ni plačljivo? 

Ravnatelj pove, da se jutranje varstvo ne plača v primeru, kadar je edini zgodnji avtobusni prevoz za 

prihod v šolo in je učenec zato prehiter v šoli. 

Predstavnica 2. d še vpraša glede prevoza na izvenšolske dejavnosti iz Reke. Zakaj ni bilo avtobusa in 

zakaj jih pobira kar na cestišču in ne na avtobusni postaji. 

Ravnatelj pove, da bo to uredil s prevoznikom Tajhman in pridobil pojasnila, saj se to ne sme dogajati. 

 

Predstavnica 3. b razreda vpraša ali bi se lahko avtobus, ki pelje v Reko, ustavil tudi kje vmes. 

Ravnatelj pove, da so avtobusni prevozi v celoti v pristojnosti občine in so bile vse postaje že dogovorjene. 

 

Predstavnica 3. d razreda prav tako vpraša glede plačljivega jutranjega varstva in vozačev, zakaj nekateri 

plačajo, drugi ne. Gospa Eva Soršak doda, zakaj ni dežurstev na šoli, s tem bi se lahko rešilo tudi jutranje 

varstvo, saj bi to nalogo prevzeli dežurni učitelji. Ali se na šoli izvajajo dežurstva učiteljev? 

Ravnatelj pove, da se jutranje varstvo izvaja za učence, ki pridejo tja po želji staršev, tam imajo lahko 

tudi zajtrk. Dežurstva se na šoli izvajajo, učitelji imajo nadzor nad dogajanjem pred poukom in med 

odmori. Če učenci pridejo nekoliko prehitro, ne ostajajo zunaj, ampak lahko počakajo v jedilnici, 

garderobi ali v knjižnici. 

Predstavnica 3. d poda tudi predlog za spremembo linije v smeri Lovske koče, mimo cerkve Sv. Lenart, 

saj je to edina linija v tej smeri. Otroke bi lahko v Reki odložil in šel dalje v Hoče. 

 

Predstavnica 5.c razreda poda isto vprašanje glede prevozov na izvenšolske dejavnosti iz Reke, na kar je 

že bilo odgovorjeno. 

 

Predstavnica 6.b razreda pove, da so se starši v veliki večini odločili, da letos še ne bodo uveljavljali 

možnosti statusa športnika, saj se jim zdi, da to še ni potrebno. 

 

Predstavnik 7.a razreda pove, da bi starši želeli, da se učence bolje pripravi na tekmovanje logike. Preda 

tudi zahvalo staršev nove učenke za lep sprejem in da se učenka dobro počuti v njihovem razredu. Vpraša 

tudi kako je s projektom kolesarnice, kdaj se bo postavila?  

Ravnatelj pove, da je projekt v dogovarjanju z občino. 

Starše tudi zanima ali bo letos izveden projekt Smučar na smuči? 

Ravnatelj pove, da velikega interesa s strani učencev šole v prejšnjih letih ni bilo in ker mora biti dosežen 

določen % udeleženih učencev tega projekta letos ne načrtujemo. Se pa letos prvič organizira šola 

smučanja za vrtčevske otroke, kar bo izvedeno s pomočjo donatorjev in občino. 

 

Predstavnica 7.b razreda vpraša ali bi lahko bil še kakšen prevoz v šolo ob petkih kasneje, saj so sedaj 

učenci prehitro v šoli in se ta čas zadržujejo v knjižnici. 

 

Predstavnica 7.c razreda vpraša glede kesona za odlaganje papirja, saj je zaklenjen. Ali bi lahko bil vsaj 

en dan v tednu odprt dalj časa? 

Ostali predstavniki staršev povedo, da je na kesonu telefonska številka od čistilk, da se jih pokliče in 

pridejo keson odklenit. 

Vpraša tudi kdaj se bodo uredili motivacijski slogani? 

Ravnatelj pove, da je v izvajanju in da bo do konca tega leta ta namenski denar porabljen v ta namen. 

Zanima jih tudi glede plesnih delavnic, ki bi jih naj izvedla plesna šola Pingi. Zakaj so bili izbrani, saj so 

druge plesne šole veliko cenejše v primerjavi s plesno šolo Pingi. 

Ravnatelj pojasni, da dokončni izbor še ni opravljen, izbran bo najugodnejši primerni izvajalec. 
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Predstavnica 8.c razreda vpraša ali lahko učenci prinesejo v šolo tempere, barvice in ostali likovni 

material, ki ga imajo še doma in je uporaben. 

Ravnatelj pove, da se lahko material prinese k likovni uri, kjer ga predajo učiteljici Mojci Prijatelj. 

Zanimaj jih tudi ali lahko dobilo pri Bralni znački kakšne knjižne nagrade. 

Na to vprašanje je odgovorila knjižničarka ga. Lidija Mazgan: Knjižne nagrade zaenkrat prejmejo učenci 

3., 6. in 9. razreda. Takšen je dogovor med mentoricami bralne značke in ZPM-om ter občinami območja 

Maribora z okolico. Knjige priskrbi ZPM Maribor, plačajo pa posamezne občine. Knjižničarke jih 

prevzamemo na sedežu ZPM-a in jih podelimo uporabnikom. 

Vse je torej povezano s financami. V kolikor bi se vse udeležene občine strinjale, da bodo plačale več, bi 

se lahko zagotovilo dodatne knjige. Tudi mentorice bi si želele na tak način dodatno spodbujati branje. 

 

Na koncu razprave vpraša še ga. Planinc Martina do kdaj je kosilo, saj učenci po 8. uri zamudijo na kosilo. 

Pomočnica ravnatelja, ga. Darja Vantur pove, da je kosilo tudi za te učence ko končajo z 8. uro, vendar 

takoj po tej uri, torej ob 14.20. 

 

Prav tako doda g. Grginič Peter pobudo o spremembi voznih redov oz relacij iz smeri Rogoze (Samova 

ulica, Prvomajska ulica), saj ni varne poti v šolo in tudi relacije s smeri Rogoze niso posodobljene, ampak 

iz leta v leto ostajajo enake. 

 

 

AD9  Razno 

 

Predsednica odpre točko razno.  

  

Ravnatelj predstavi spremembo  v šolskih pravilih (točka 8. – opravičevanje odsotnosti učencev), ker 

zdravniki ne bodo več opravičevali izostankov krajših od 14 dni in manj kot mesec dni za obiskovanje 

pouka športa je to pristojnost/dolžnost staršev.  

 

Predsednica pove, da je prispelo 6 ponudb za fotografiranje oddelkov in na kratko predstavi ponudbe. Po 

kratki razpravi se predstavniki staršev odločijo za FotoPrijatelj, saj tudi tokrat ponujajo donacijo v Šolski 

sklad in so cenovno primerljivi z drugimi. Fotografiranje naj bi bilo izvedeno v mesecu aprilu 2024. 

 

SKLEP 12: Svet staršev je potrdil izbranega fotografa FotoPrijatelj za fotografiranje oddelkov v mesecu 

aprilu 2024 (ZA 18). 

 

Ravnatelj se zahvali staršem za prisotnost ter predsednici Sveta staršev za vodenje seje in vsem skupaj 

zaželi lep večer. 

 

Tudi predsednica Sveta staršev se zahvali vsem prisotnim za udeležbo in zaključi 1. sejo ob 18.50. 

 

 

 

Zapisnikarica:       Predsednica Sveta staršev: 

Martina Fras       Nataša Muršek Lubanjšek, l.r. 

 

 

Priloge:   

- Seznam prisotnosti; 

- Zapisnik 3. seje Sveta staršev iz šolskega leta 2022/2023; 

- Poročilo o realizaciji vzgojno-izobraževalnega dela v šolskem letu 2022/23; 

- Letni delovni načrt zavoda za šolsko leto 2023/24; 

- Zaključno poročilo Šolskega sklada. 


